
Vragen en opmerkingen D66 met antwoorden van het college over het Groenbeleidsplan

Blz. 9 Daar wordt over niveaus gesproken ( A en B ) wat betekenen deze? 
Dit zijn onderhoudsniveaus die veel in het groenbeheer werden gebruikt (ten tijde van het vorige 
beheerplan 2016-2020). A is het hoogste niveau, B wat minder. De systematiek is gebaseerd op 
beeldkwaliteit (hoe ziet het eruit?). We willen nu het aspect biodiversiteit veel meer mee gaan 
nemen, dus niet meer alleen op beeldkwaliteit A en B. 

Blz 11 Waarom komen bomen 2 maal voor in deze grafiek ( horen toch bij elkaar )_? 
De feedback van de enquête is automatisch verwerkt, het kan voor komen dat er ergens een spatie 
meer of minder is ingevoerd, dan ziet het systeem dat als 2 verschillende dingen, maar natuurlijk 
hoort het bij elkaar. 

Blz 23 punt 4.3 Bomenkap van Gemeentelijke bomen, hier kan geen beroep of bezwaar tegen 
worden gemaakt, is te kort door de bocht, hier moet beleid voor komen, met mogelijkheid voor 
beroep en bezwaar. Door middel van het vaststellen van het kapbeleid is er destijds expliciet voor 
gekozen om alleen de Waardevolle bomen, bepaalde laanstructuren en maasheggen (die op kaart 
zijn vastgelegd) te beschermen. Voor de overige (gemeente)bomen geldt dit niet (dat zou ook niet 
werkbaar zijn voor ca. 8000 gemeentelijke bomen). Hier worden wel veiligheidsgegevens van 
verzameld, en als de bomen / boomstructuren redelijkerwijs aan het einde van hun leven zijn of 
grote problemen veroorzaken, kan de beheerder hierover beslissen. Deze lijn is al jaren geleden 
ingezet met het onderscheid tussen bomen die onder het kapbeleid vallen, en de overige bomen. Het 
is dus niet iets nieuws van dit groenbeleidsplan. Wel vonden we het nodig hier iets over te zeggen, 
omdat we ook niet-beschermde bomen zo lang mogelijk in stand willen houden. 

Blz 31 eerste bullet, wat gebeurt er met de invasieve soorten welke niet worden gemaaid?? 
Door stukken met invasieve soorten (van bijvoorbeeld Japanse duizendknoop)  over te slaan (niet te 
maaien) voorkomen we verdere verspreiding van de lastig te bestrijden invasieve soorten. 
Afhankelijk van de aangetroffen invasieve soort (op gemeentelijk / openbaar groen) zal maatwerk 
moeten worden genomen om de soort verder te bestrijden. Tot op heden hebben we in Gennep niet 
extreem veel last van invasieve soorten, maar we zijn ook afhankelijk van andere terreinbeheerders 
(bijv. de provincie, Waterschap). Het in beeld brengen van de gemeentelijke locaties waar deze 
soorten worden aangetroffen en een adequate bestrijding worden verder concreet uitgewerkt in 
bijv. het maaibeheer. 

In zijn algemeenheid zou het goed zijn meer groenorganisaties hierbij te betrekken, alsmede ook 
scholen, zeker bij plannen zoals opruimwerkzaamheden.
Zeer mee eens. Het groenbeleidsplan biedt hier ook een goede basis voor, gezien een groter accent 
op participatie. Het gebeurt ook al steeds meer en deze lijn willen we graag voortzetten. 


